
(A Mjuntament  de I’Escala)

Quan tindrem
la nova

Biblioteca?
ASSUMPCIÓ COSTALS

Aquesta 6s una pregunta que ens

fem molts dels  escalencs  assiduus a
la Biblioteca Pública. Sembla ésser
que el Iloc on s’ubicarà la Bilbioteca

nova ja és propietat de I’Ajuntament i
que només caldria comentar  les
obres de construcció d’aquest espai
de consulta i saber públic que és la
Biblioteca. Tots hem estat a la
Biblioteca actual, ubicada al cim

d’una entitat d’estalvi del poble a la
placa Víctor Català (també coneguda

per la placa del Sol d’en Saguer). Els

esglaons d’accés i la verticalitat de
I’escala, fan  que sigui un Iloc
inaccesible per a moltes persones
(tampoc  compta amb cap ascensor),

inaccesible i afegiré que molt
perillós. A part, la Biblioteca s’ ha fet
petita, ja sigui pel volum d’exemplars
que existeix emmagatzamats i que

no  es  poden  a r reng la ra r  als
prestatges perquè ja no hi ha espai,
com també, perquè cada top més
gent a c c e d e i x  a l e s  seves

instal.lacions,  ja sigui per Ilegir  els
diaris del dia, revistes, consultar els

Ilibres,  així com també, d’uns anys
en@,  s’hi ha afegit els usuaris de
l’ordinador (de les tres taules que hi
ha a la Biblioteca, una taula  és
només pels ordinadors). Construir la
Biblioteca Pública Nova és una

prioritat, perquè hi hagi una
continuïtat  en aquest hàbit que és
anar a la Biblioteca no només a

consultar I’ordinador i enviar els
correus per internet sinó I’hàbit

d’anar a la Biblioteca a Ilegir,
d’aquesta manera es fomenta la
lectura dels grans  i dels petits. Que
es continuï també amb aquesta tasca
que és important per motivar a la

lectura com és ara el conta-cantes.
La Biblioteca és un bé públic i un
recurs al nostre abast i la necessitem

sense  entrebancs i accesible per a
tots, la necessitem amb tots els
Ilibres,  revistes, diaris, vídeos,

enciclopèdies, tots els exemplars
e x p o s a t s  i disponibles. Una
Biblioteca adequada al poble que ha

esdevingut L’Escala,  amb gairebé sis
mil habitants ara i amb un increment
desproporcionat  a I’estiu (potser
arribem a les cent  mil persones el
mes d’agost?). Quan comentaran
les obres de construcció de la

Biblioteca? La necessitem més
accessible  i a I’abast de tots. H


